

OUTBREAK NEWS

Ebola, Uganda (update).¹ As of 8 December, the Ministry of Health has reported the following new laboratory-confirmed cases by district.

- In Gulu district, there have been 6 new laboratory-confirmed cases and 2 deaths. The current cumulative figure for Gulu is now 376 cases and 142 deaths.
- In Masindi there have been no new cases and 2 deaths. The cumulative figure for Masindi is at 24 cases and 14 deaths.
- In Mbarara, no new cases or deaths have been reported.

The cumulative figure for all affected districts in the country is 405 cases and 160 deaths.

¹ See No. 49, 2000, pp. 398-399. The cumulative figures published on 8 December are for Gulu district only, not for all affected districts as stated.

LE POINT SUR LES ÉPIDÉMIES

Ebola, Ouganda (mise à jour).¹ Au 8 décembre, le Ministère de la santé avait signalé de nouveaux cas confirmés en laboratoire, par district, comme suit.

- Dans le district de Gulu, il y a eu 6 nouveaux cas confirmés en laboratoire et 2 décès. Le chiffre cumulé pour Gulu est actuellement de 376 cas et 142 décès.
- A Masindi, il n'y a eu aucun nouveau cas et 2 décès. Le chiffre cumulé pour Masindi est de 24 cas et 14 décès.
- A Mbarara, aucun nouveau cas ni décès n'a été signalé.

Le chiffre cumulé pour toutes les zones touchées du pays est de 405 cas et 160 décès.

¹ Voir N° 49, 2000, pp. 398-399. Les chiffres cumulés publiés le 8 décembre sont pour le district de Gulu seulement, et non pas pour toutes les zones touchées comme il a été dit.